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ЛОНДОН – Италијански министар иностраних послова Франко Фратини изјавио је данас
да су се учесници лондонске конференције о Либији једногласно сложили да Моамер
Гадафи треба да напусти земљу.

  

Иако се у финалном саопштењу са састанка не помиње изгнанство за либијског лидера,
Фратини је рекао АФП-у да је „постигнут консензус и да су учесници састанка
једногласно рекли да Гадафи мора да напусти земљу”.

  

„То зависи и од земље која ће, можда, понудити Гадафију гостопримство. За сада још
нема званичне понуде, ниједна земља није формулисала такав план, чак ни африцке
земље које су, можда, спремне за тако нешто”, казао је Фратини.

  

Он је рекао да изгнанство не значи и имунитет и нагласио:"Не можемо и не желимо то
рећи, јер би имунитет значио кршење Римског статута” који је успоставио Међународни
кривични суд.

  

На питање како ће бити решена либијска ситуација, Фратини је одговорио да је
„предуслов да Гадафи оде из земље”.

  

Америчка државна секретарка Хилари Клинтон рекла је да би Гадафи могао отићи као
део политичког решења сукоба.

  

Клинтонова је истакла да ће ускоро бити послат специјални изасланик УН у Либију да
„каже Гадафију да прогласи прави прекид ватре, да се повуче са територија које је
силом узео, да тражи политичко решење које може подразумевати и његов одлазак из
земље”.

  

(Taнјуг)
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